
Valtuustokysymys  

  

Espoossa asukasmäärän lisääntyminen on ollut vauhdikasta jo pitkään. Kun väkimäärä kasvaa, on asuntoja 

ja julkisia rakennuksia, kuten kouluja ja liikuntatiloja rakennettava lisää.  

Pientalojen lisäksi, Espoon kaupunkikeskustoihin rakennetaan lisää kerrostaloja ja kaupunkipientaloja. 

Hyvin tiivistä, tornimaista rakentamista on tulossa paljon, mutta toivottavasti ei kaikkialle.  

Espoossa on viime vuosikymmeninä rakennettu jonkin verran ei niin silmiä hivelevää tai miellyttävää 

keskustaympäristöä. Laatikkomaista rakennuskantaa on liikaa. Onneksi kaupunkiviihtyvyyteen aletaan 

kiinnittämään enemmän huomiota.  

Me valtuutetut kysymme, onko mahdollista kehittää kaupunkiviihtyvyyttä pidemmälle, esimerkiksi 

panostamalla rakennusten pintoihin ja kattorakenteisiin yhtenäisesti niin, että luodaan lisää idyllistä 

kaupunkikeskustaympäristöä, johon voisi ottaa esimerkkejä vaikka Kartanonkoskesta Vantaalta tai 

Kauklahdesta. Voisiko harjakattorakentamista, sisältäen mahdollisesti uusvanhaa rakennustyyliä, soveltaa 

yhtenäisesti esimerkiksi Kalajärven ja Viiskorven keskusta-alueille? Entä voisiko Keran alueesta tehdä 

pääosin harjakattorakentamisen kohteen? 
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